
Protokół Nr 17/20
z posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 21 grudnia 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 21 grudnia 2020 r. o godz. 10:15
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 21 grudnia 2020 r. o godz. 10:47
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności. 

1 Radny Marek Zubrzyński,
2 Radny Marian Auron, 
3 Radna Jolanta Beata Bagińska,
4 Radny Józef Masianis,
5 Radny Arkadiusz Marek Sulżyński,
6 Radny Bogusław Sojko,
7 Radna Małgorzata Klucznik.
8 Radny Tomasz Korzeniecki,
9 Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1 Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta,
2 Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG,

3 Pani Marta Wojtkiewicz - Dzienis – Referent, 

4 Pani Ewelina Luto – Referent,

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Marek  Zubrzyński
Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów.  Powitał radnych oraz gości. 

Do pkt 2. 

Radny  Pan  Marek  Zubrzyński – Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów,
przestawił proponowany porządek posiedzenia. 

Głosowanie:
Głosowało: 8 radnych
Za: 8 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.



Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2020 rok.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej

przez Gminę Miasto Sejny Powiatowi Sejneńskiemu na realizację zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa
w  Sejnach  od  ulicy  Nr  2579B  (ul.  Strażacka)  do  ulicy  Nr  2583B  (ul.
Słowackiego)".

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta
Sejny na rok 2021.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granicy
aglomeracji Miasto Sejny.

8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie uchwalenia  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

9. Wolne wnioski i oświadczenia. 
10.Zakończenie posiedzenia.             

Do pkt 3. 

Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów  –  Pan   Marek  Zubrzyński –
przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok..

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta - przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok oraz autopoprawkę do projektu uchwały.

Głosowanie:
Głosowało: 8 radnych
Za: 8 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie
miasta Sejny na 2020 rok. wraz z autopoprawką.

Do pkt 4. 



Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od
ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr 2583B (ul. Słowackiego)".

Na posiedzenie komisji dołączyła Radna Jolanta Beata Bagińska.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta.

Przewodniczący  komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński -   przeszedł  do  głosowania  nad
projektem uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny
Powiatowi  Sejneńskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.:  „Przebudowa  drogi
powiatowej Nr 2588B ul. Ogrodowa w Sejnach od ulicy Nr 2579B (ul. Strażacka) do ulicy Nr
2583B (ul. Słowackiego)".

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni jednogłośnie (9 głosów za) pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie
udzielenia  pomocy  finansowej  przez  Gminę  Miasto  Sejny  Powiatowi  Sejneńskiemu  na
realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.:  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  2588B  ul.
Ogrodowa  w  Sejnach  od  ulicy  Nr  2579B  (ul.  Strażacka)  do  ulicy  Nr  2583B  (ul.
Słowackiego)".

Do pkt 5.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta. 

Radna Jolanta Piktel - Dabulis – zwróciła się z pytaniem odnośnie zmian w budżecie
na ten rok w sprawie rodzin zastępczych czy my płacimy za to?

Pani  Bożena Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  – tak  płacimy za  to  w różnych
procentach, zależy jak długo dzieci są w pieczy zastępczej. 

Radna Jolanta Piktel - Dabulis – czy można rozważyć by nie wyodrębniać funduszu
sołeckiego? 



Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta  –  w  marcu  podejmujemy  taką
uchwałę, kwota ta jest wyliczana według danego wzoru. 

Radny Marian Auron – opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące budżetu
oraz wieloletniej prognozy finansowej miasta zostały wysłane 14 grudnia o 16.00 materiały
na sesję dostaliśmy wcześniej kto zawinił, że te materiały dostaliśmy w dzień niepracujący w
sobotę, czy nie było można tego od razu zrobić? 

Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – Regionalna Izba Obrachunkowa
wysłała do nas 14 grudnia one do nas nie dotarły, informatycy nie mogli tego wytłumaczyć
czemu  nie  dotarły  do  nas  EPUAPem.  Dopiero  gdy  zaczęliśmy  tego  szukać  informatycy
przesłali nam to w piątek. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – ja uczestniczyłam w dwóch poprzednich komisjach i
chciałabym aby Pani Skarbnik nam powiedziała co na poprzednich komisjach, że te uwagi
były już zawarte w projektach przesłanych na 14 dni przed planowaną sesją czyli 14 dni temu
projekty uchwał otrzymaliśmy z poprawkami natomiast pismo znalazło się w piątek a do nas
dotarło w sobotę. Pani Skarbnik poinformowała nas, że ustalała to telefonicznie z Regionalną
Izbą Obrachunkową i uwzględniła wszystkie uwagi, które znalazły się później w piśmie. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – przygotowując projekty uchwał na
14 dni wcześniej  zadzwoniłam do Regionalnej Izby Obrachunkowej,  żeby już później nie
poprawiać, poprosiłam o najważniejsze rzeczy gdzie mają zastrzeżenia, gdzie mam poprawić,
gdzie są błędy i te błędy zostały poprawione. 

Radna  Jolanta  Piktel  -  Dabulis –  czy  to  znaczy,  że  wszystkie  uwagi  zostały
poprawione a negatywna opinia jest z tego względu, że oni nie wierzą w nasze dochody w
sprzedaż majątku?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta  –  oni  opiniują  projekt  uchwały
przesłany  w  listopadzie  a  nie  tego  co  teraz  Państwo  macie.  I  to  jest  opinia  do  tamtych
zarządzeń.

Radna Jolanta Piktel - Dabulis – jak ten jest poprawiony to i tak tej opinii o tym nie
będzie. 

Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – opinia będzie do uchwalonego
budżetu. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – czyli  to  co otrzymaliśmy na emaila  14 dni  temu
zgodnie z obowiązującymi przepisami. Czyli na początku grudnia Pani znała już te uwagi i
ponanosiła a oficjalne stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej jest z 14 grudnia. Skąd
pewność, że te uwagi są ujęte, kolejność rzeczy jest nie taka jak trzeba, coś jest nie tak. Jaka
jest pewność że RIO ujmie te uwagi w swoim stanowisku. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – nie ma.



Radny Marian Auron – otrzymaliśmy materiały 14 grudnia i tego dnia tez zbiera się
komisja Regionalnej Izby Obrachunkowej skoro Pani wiedziała już wcześniej powinna nas
Pani o tym poinformować. Tu jest namieszane uważam, że należy wystąpić do RIO o opinie
do tego projektu bo wcześniejszego projektu nie znaliśmy.  W sobotę dostaliśmy opinie do
uchwały nie ma jakiej. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – nie do uchwały tylko do zarządzeń.

Radna Jolanta Beata Bagińska – uchwały odczytuje się na sesji i powie się, że one już
są uwzględnione wcześniej. 

Radny Marian Auron – ja potrafię czytać, że opiniuje się projekt uchwały negatywnie
a nie zarządzenia. 

Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – Regionalna Izba Obrachunkowa
opiniuje projekt uchwały przestawiony w zarządzeniu z listopada a później głosujemy nad
uchwałą. Po to opiniują uwagi by były uwzględnione ich uwagi, a później wydają opinię do
uchwały w sprawie przyjętego budżetu. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – do 15 listopada konstruuje się projekt budżetu i on
jest przyjmowany zarządzeniem Burmistrza i w takiej formie jest przesyłany do Regionalnej
Izby Obrachunkowej a my otrzymując projekt uchwały powinniśmy dostać ten projekt z 15
listopada. Skoro opinia jest 14 grudnia to Pni powinna ten projekt poprawić po tej dacie. I
powinniśmy mieć dwie wersje tą z listopada i dopiero ta wersja po 14 grudnia, po uwagach
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Bo w takim razie po co oni wydawali tą opinie jak Pani już
wcześniej wiedziała. 

Przewodniczący Komisji – Pan Marek Zubrzyński – musimy mieć czas do zapoznania
się z tymi dokumentami. 

Radny Marian Auron – ja nie wieże, że tak ważną sprawę można załatwić na tzw.
buzie, przez telefon, do tego są potrzebne bardzo ważne dokumenty. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 1 radnych,
Przeciw – 5
Wstrzymało się od głosu – 3

Radni większością głosów (1 głos za, 5 głosów za,  3 głos wstrzymujący  )  negatywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Do pkt 6.
Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu

posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu



Miasta Sejny na rok 2021. Temat był omówiony razem z uchwałą w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 1 radnych,
Przeciw – 4
Wstrzymało się od głosu – 4

Radni większością głosów (1 głos za, 4 głosy przeciw i 4 głosy wstrzymujący się) negatywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2021. 

Do pkt 7.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie
wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny.

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  –  przedstawiła  projekt  uchwały  wraz  z
autopoprawką. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie   pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie  wyznaczenia
obszaru i granicy aglomeracji Miasto Sejny wraz z autopoprawką.

Do pkt 8.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Ewelina Luto – Referent – przedstawiła projekt uchwały. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0



Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie  uchwalenia
Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Posiedzenie opuściła Radna Jolanta Piktel – Dabulis. 

Do pkt 9.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, jakim są wolne wnioski i oświadczenia.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie. 

Do pkt 10.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji  –  Pan Marek Zubrzyński
zamknął obrady posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów.

  Przewodniczący Komisji 

                                                                                                   
    /-/Marek Zubrzyński

Protokołowała:
Karina Palewicz


